
   

Acta de la Junta Oberta de l’Associació de Famílies d’Alumnes de 
l’Escola Heura (AFA)

Lloc: telemàtica
Data: dilluns 25 de març de 2021
Hora d'inici: a les 21:04 hores
Hora d'acabament: a les 22:08 hores

ASSISTENTS:

Lea Graf (1er), Sonia Castillejo (P5 i 1er), Carolina Martínez (5è i 3è), Mamen Figueres 
(P5), Candela García (P3), Óscar Lozano (4art), Sònia Narváez (1er i 4art), David 
Ramos (P5), Esther Delgado (1er), Itxaso Merino (3er i P3), Laia i Oriol (3er i 6è),  
Mireia Mestres (1er i 4art), Noemí Herrero (3er i 6è), Alba Moseguí, Anna skoumal 
(P5), Beatriz Lorente (P3), Paula Caballero, Míriam Nicodemus (4art), Susana Pérez 
(1er i P3), Jesús Torres (P5 i 1er), Anna Bosque (P5 i 4art), Sergio Sanz (1er), David 
Moreno (1er i 4art) i Laia Robusté (1er).

ORDRE DEL DIA: 

1. Informacions diverses

a. Subvenció Fundació La Caixa

b. Dotació CRP

c. Pintar l’escola

d. Mobiliari infantil

e. Xerrada Fundació Vicky Bernadet

f. Jardins Can Fargues

2. Cap infant enrere

3. Instituts al barri

4. Comissions

5. Precs i preguntes

Abans de començar la reunió es dona la benvinguda a tots els assistents i es recorda 
que es posi el nom al xat per confeccionar la llista d’assistents per a l’acta de la reunió. 
Com es una reunió que es donaran informacions diverses s’explica a les famílies que 



mitjançant el xat poden demanar torn de paraula en qualsevol punt que s’estigui 
tractant.

Es recorda a les famílies que tenen a la seva disposició el correu electrònic de l’AFA: 

afaheura@gmail.com i el xat de delegats/des.

1. INFORMACIONS DIVERSES

a. Subvenció La Caixa

S’explica que la subvenció de la Fundació La Caixa atorgada l’any passat va ser de 
4.000€ i que aquest any com han hagut de fer front a més demandes ha estat de 
2.000€ que es destinaran a la compra d’ordinadors per a l’escola.

b. Dotació CRP

El Centre de Recursos Pedagògics ha valorat les necessitats de les escoles del barri i 
ha dotat l’escola amb una pantalla interactiva per a l’aula de ciències però encara no 
sabem quan arribarà.

c. Pintar l’escola

Des de l’escola ens han comunicat que el Consorci pintarà l’escola per dins a l’estiu.

d. Mobiliari infantil

Les classes de P3 i P4 començaran el curs 2021-2022 amb mobiliari nou i la classe de 
P5 ho farà el curs 2022-2023. L’escola ha rebut una partida per aquesta inversió. Els 
materials seran més dinàmics i facilitaran la interacció i la descoberta. 

e. Xerrada Fundació Vicky Bernadet

Aquesta Fundació és a la que s’ha destinat el donatiu de l’Heura solidària. L’activitat 
de cicle superior s’ha programat per al setembre-octubre del curs vinent 2021-2022.

També es farà una xerrada per a les famílies el 25 de maig, hora encara pendent de 
confirmar. Caldrà inscripció prèvia i es demana que les famílies només s’inscriguin una 
vegada perquè s’ha demanat que hi hagi unes 40-50 famílies perquè la xerrada sigui 
més dinàmica. Més endavant es passarà el llistat per a la inscripció.

f. Jardins Can Fargues

En una reunió anterior una família va comentar l’ús inadequat dels jardins i la 
possibilitat de parlar amb l’escola. L’escola per la seva banda ha enviat la normativa i 
ha fet un treball de conscienciació amb els infants i han penjat cartells.
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Preocupa poder fer-ne ús com escola. Ha costat molt deixar-lo com està i és una pena 
per la feina feta.

Des de Parcs i Jardins es farà en breu una valoració de l’afectació que tenen en 
l’horari escolar i l’escola ha rebut una queixa formal dels veïns per l’ús que en fan els 
infants. S’ha lluitat molt i s’haurà de negociar de cara al curs vinent per poder seguir 
tenint aquest espai.

Les famílies intervenen en aquest punt i expliquen que hi ha infants d’altres escoles i 
que no s’ha de traspassar l’angoixa als infants perquè diuen als altres que no ho facin. 
S’ha de donar exemple per canviar el mal ús per bon ús.

Es planteja demanar a l’Ajuntament una campanya de sensibilització o un agent cívic i 
a Parcs i Jardins fer una plantada.

2. CAP INFANT ENRERE

Des del  Casal de la Font d’en Fargues han engegat un projecte que es diu Cap infant 
enrere que és l’antic Programa èxit, on alumnes d’institut anaven a buscar a l’alumnat 
que estava apuntat a aquest programa i els hi feien reforç a l’institut. Ara amb la 
pandèmia aquest programa no es fa i s’ha engegat aquest altres des del casal i des de 
l’escola ens traspassen a l’AFA si hi ha voluntaris per acompanyar infants de cicle 
superior des de la nostra escola (4 o 5 infants, encara no ho sabem segur), dues 
tardes a la setmana, fins al casal. Els dies també estan per confirmar. Començaria el 
13 d’abril i seria tot el darrer trimestre.

Es podria fer amb voluntaris fent una crida o mitjançant un trenet pagat per l’AFA. S’ha 
demanat pressupost a 7iTria. Es pregunta si en el cas que no surtin prou voluntaris si 
les famílies estan d’acord en pagar el trenet i es dona per aprovat.

En tornar a l’escola després de Setmana Santa es farà la crida de voluntaris.

3. INSTITUTS AL BARRI

En aquest cas les famílies afectades són cada any les de 6è. Aquest any les 
administracions han arribat tard i malament. Hi ha hagut problemes amb les tries 
d’institut per zona. És un problema del que any rere any no se’n parla gaire.

Altres associacions s’han mogut i estan aconseguint que se’ls escolti. Fa tres anys que 
es modifiquen els instituts i sembla que quedarà definitiu a dos per zona. Un dels 
instituts, el Josep Pla, ja el teníem, l’altre, el Carrasco i Formiguera, no.

S’ha venut per segona vegada el solar destinat a l’institut al barri i ja no hi ha solar 
destinat a la seva construcció. Això també se li suma que tanquen l’ESO al Ferran 
Tallada i es parla de sumar-nos al seu manifest perquè no la tanquin.

Es parla de fer una queixa comuna de les AFAs del barri i crear un grup de treball per 
poder fer més pressió.

L’escola Teixonera i el Coves d’en Cimany passen a ser escola-institut.

El Consorci no veu la necessitat que els germans vagin al mateix institut.



Des del Districte ens ha contactat una consellera nova d’ERC pel tema de la 
pacificació de l’entorn. És una ex mestra que està molt conscienciada i vol intentar 
ajudar a les escoles del barri. Es contactarà amb ella i se li parlarà d’aquest tema.

4. COMISSIONS

A l’anterior Junta Oberta es va fer una crida a la participació de les famílies en les 

comissions. Hi ha comissions que cal millorar i altres que estan aturades, sinó hi ha 

quòrum s’hauran de buscar maneres alternatives d’engrescar les famílies. Es faran 

crides concretes pel xat i es demanarà la participació, com per exemple, per al grup de 

treball per a la compra d’ordinadors. Abans es posaven taules al pati de l’escola i a les 

juntes obertes es feien reunions per comissions. Qualsevol proposta serà benvinguda.

Com a novetat i arrel del programa Protegim les Escoles s’ha vist interessant actuar a 

Peris Mencheta. Es fa fer una reunió conjunta amb les tres escoles i es vol fer una 

pacificació de l’entorn entre el SAFA i el Torrent. En alguns trams de Peris Mencheta 

s’ampliarà la vorera.

5. PRECS I PREGUNTES

Es comenta el tema de la Nau i s’ l’escola s’ha replantejat la relació i què ha sortit de 

tot aquest problema. Hi ha malestar entre les famílies pels rumors i les informacions no 

contrastades que es podria haver evitat. Es confia plenament en l’escola perquè es 

creu que ho estan fent bé. Es comenta que es va parlar amb l’escola i és el que es va 

enviar pel xat, només se sap que hi havia un positiu es va activar el protocol. L’escola 

no va rebre més informació de Salut i no es disposa de més informació. Des de l’AFA 

no hem demanat res més, només informar-nos i transmetreu. Es demana que l’escola 

intenti prendre les mesures oportunes perquè no torni a passar.
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